



Protokoll styrelsemöte S12 2013–05–14

Närvaro:	Philip Holgersson	Ordförande
	Sofia Siljeholm	Sekreterare
	Robin Lindberg	Källarmästare
	Daniel Lundell	Studierådsordförande
	Johan Rönnåker	Programmästare
	Carl Nilsson Nyman	Cafémästare, fr.o.m. §7
	Per Ahlbom	Skattmästare
	Josefin Karlsson	
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare Electus
	Martin Gunnarsson	Programmästare Electus
	Adam Wigren	Industrimästare Electus
	Alexander Theofanous	Studierådsordförande Electus

- §1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan 12:05.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Josefin Karlsson
 - Fredrik Åkerberg
 - Adam Wigren
 - Martin Gunnarsson
 - Alexander Theofanous
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- §9.1 Budget Teknikfokus tackfest
 - §10.1 D-Chip kassaskåp
 - §11.1 Feltryck på tröjor
- §5 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll S11 2013.
- §6 Information från kåren Daniel informerade att det är fullmäktigemöte på måndag samt att det är en plats ledig i deras styrelse.
- Philip berättade att kåren har hållit tandemfestande och kommer ha phadderkick-off.



§7 Beslutsuppföljning **Policydokument**

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S13.

Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen.

Diskmaskin

Robin berättade att reperaturer var här i onsdags, att diskmaskinens alla kända fel numer är fixade och yrkade på att punkten stryks från beslutsuppföljningen.

Mötet **beslöt** att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Facebook

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S16.

Trumset

Johan berättade att han har hittat användningsbara trumset för 3000-4000 SEK och att han kommer ta fram konkreta förslag till nästa möte.

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S13.

Bankgiro

Per har kommit fram till att denna punkt inte är aktuell just nu och bad mötet stryka den från beslutsuppföljningen.

Mötet **beslöt** att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Baler i vår/Representationsbudget

Per meddelade att han har koll och att man kan höra av sig till honom om man vill utnyttja representationsbudgeten.

Mötet **beslöt** att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:



Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Philip H.	Policydokument	S10 2009	S13 2013
Sofia S.	Mästerimärken	S06 2012	S13 2013
Sofia S. och Philip H.	Facebook	S03 2013	S16 2013
Johan R.	Trumset	S06 2013	S13 2013
Källarmästare Electus	Ventilation i köket	S09 2013	S15 2013
Carl N. och Robin L.	Di Gamle och Dryge	S11 2013	S13 2013
Källarmästare Electus	Inköp av medicinväska	S11 2013	S15 2013

- §8 Utskottsrapporter Daniel lade till på sin utskottsrapport att de har valt externa representanter och att det är studierådsmöte nästa onsdag.
- §9 Ekonomisk status Per meddelade att vi har okej med pengar.
- §9.1 Budget Teknikfokus, tackfest Adam berättade att Teknikfokusgruppen skulle vilja hyra ett tält till deras tackfest för 50 personer, då de vill vara utomhus och har en projektor som inte tycker om att bli blöt. Att hyra tält kostar 7200 SEK. Vidare undrade han om styrelsen skulle kunna godkänna detta.
- Robin trodde det skulle bli svårt att försvara för revisorer att vi tyckte det var okej att de hyr ett tält för 7200 SEK när det finns billigare alternativ.
- Philip bad Adam att kolla med kåren om de har ett tält att låna ut och återkomma till honom samt Per.
- §10 Val av funktionärer Inga funktionärer valdes in.
- §10.1 D-Chip kassaskåp Josefin berättade att D-Chip skulle vilja ha ett kassaskåp i styrelserummet för att bättre hålla isär sektionens och deras pengar. Vidare meddelade hon att kassaskåpet kommer bekostas av D-Chip och undrade om styrelsen tyckte detta låter rimligt.
- Daniel undrade vilken storlek på kassaskåpet D-Chip vill ha.
- Josefin svarade att de vill ha ett i en relativt liten storlek.
- Daniel yrkade på att D-Chip får sätta in ett kassaskåp i styrelserummet samt att access till styrelserummet ges till D-Chips ordförande och D-Chips ekonomiansvarig.
- Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.
- §11 Inköp av västar och medicinväska Johan ansåg att inköp av västar är onödigt då det finns andra sätt att lösa problemet på. En medicinväska skulle däremot vara bra att ha men då ska man plocka ihop den själv och inte ta deras förslag då det är dyrare samt innehåller artiklar som inte är nödvändiga för deras behov.



Robin berättade att han har spelat innebandy flera gånger och att västar skulle vara trevligt att ha men att det inte behövs. Vidare tyckte han att sektionen borde införskaffa en medicinväska som förvaras i iDét och så får de låna den.

Philip tyckte att vi bör neka förslaget samt att ålägga Källarmästare Electus att kolla upp förslag på medicinväska till sektionen.

Mötet **beslöt** att neka förslaget.

Mötet **beslöt** att lägga till punkten på Beslutsuppföljningen.

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S15.

§11.1 Feltryck på tröjor

Adam informerade att när de beställde industrimästeritröjorna så råkade de stava fel på en persons efternamn. De har pratat med företaget och de kan få köpa en ny för 250 SEK, därmed bad han styrelsen bidra industrimästeriet 250 SEK för att köpa en ny tröja.

Daniel ansåg att den som gjorde felet får bekosta det.

Robin inflikade att för medlemmarna så ser detta ut som något sektionen håller i och om vi då inte bidrar till att fixa detta så kommer sektionen se dålig ut.

Mötet **beslöt** att bidra industrimästeriet med 250 SEK.

§12 Övrigt

Inget diskuterades på punkten.

§13 Meddelanden

- Philip meddelade att det är sektionsmöte nästa onsdag, sommarphest 4e eller 5e juni och att styrelseskiftet kommer bli i slutet av augusti.

Vidare informerade han att klädseln är valfri imorgon, att vi kommer laga lasagne och att de som vill samt kan hjälpa till är välkomna mellan 13 och 17.

§14 OFM

Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan 12:46.

Mötessekreterare

Justeras

Sofia Siljeholm
Propagandamästare tillika sekreterare

Philip Holgersson
Ordförande



Ordförande

Har varit på M-bal. Haft OK-möte där vi pratade om sektionernas sponshantering, vem och hur det sköts. Vi pratade även om hur mycket budget som phösen har för sina kläder, samt lite om vilket tema OK ska ha under nollningen.

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson
Sektionsordförande

SRD

Genomfört likabehandlingskväll och i övrigt fortsatt med det dagliga arbetet

Lund, dag som ovan

Daniel Lundell
SRD-ordförande

Propagandamästare, tillika Sekreterare

Fortsatt med det dagliga arbetet.

Lund, dag som ovan

Sofia Siljeholm
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Skattmästeriet

Räknat pengar och gjort fakturor



Lund, dag som ovan

Per Ahlbom
Skattmästare

Cafémästeriet

Haft cafétaffest och sålt saker i café

Lund, dag som ovan

Carl Nilsson Nyman
Cafémästare

Industrimästeriet

Planerat en massa roliga event under slutet av terminen, samt spelat in en film för hur man tar sig till IDEON.

Lund, dag som ovan

Malin Andersson
Industrimästare

Källarmästeriet

Städat styrelserummet och pillat med det nya fotbollsspelet.



Lund, dag som ovan

Robin Lindberg
Källarmästare

Programmästeriet

Denna vecka har programmästeriet fortsatt att sälja biljetter till ölresan. Dock har försäljningen inte gått så bra, vilket har lett till att vi var tvungna att ställa in resan. Har ni frågor ang. detta så är det bara att höra av sig eller fråga på mötet.

Jag har även börjat förbereda överlämningen till nästa programmästare och börjat skriva testamentet, som även kommer att innehålla en omfattande utvärdering av alla event som vi har haft under året.

Något som jag missa att nämna förra veckan var att vi även fått in den nya leveransen av tröjor som folk har beställt.

Tack!

Lund, dag som ovan

Johan Rönnåker
Programmästare

Sexmästeriet

Lagat mat

Lund, dag som ovan

Alexander Magnusson
Sexmästare



Staben

Fortsatt planera nollning

Lund, dag som ovan

Jesper Lekland
Øverphøs